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Verslag van de vergadering van de gemeenteraad van Laarbeek, gehouden op 9 februari 
2023 in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:

F.L.J. van der Meijden , voorzitter 
A.P.H van der Aa , lid
H.M.M. van Bree     , lid  
A.M. Brouwers     , lid  
L.P. Engels-Strijbosch , lid
R.H.J. Fransen , lid
A.A.H.G. de Groot     , lid   
J.P.H. Gruijters , lid
R.J.B. van Heugten , lid
N.R. Maas , lid
N.A.J.M. Otten    , lid  
L.W.J. Peeters , lid
B.L.J. van Sinten , lid 
M.H.A. Tijssen     , lid  
J.C.M. Verschuren     , lid  
A.G.M. van de Wijdeven , lid
F.P.A.C. van Zeeland , lid
R.A.G. van den Berkmortel , wethouder
J.H.C.M. Briels , wethouder
M.C. Slaets-Sonneveldt , wethouder
M.L.M. van Heijnsbergen , griffier 
J.W.M. van de Ven , gemeentesecretaris
 

Afwezig:
A.J.M. van de Ven-Vogels , lid

1. Opening en mededelingen en aanwijzing stemmingsvolgorde.
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. Hij meldt de 
afwezigheid van mevrouw Van de Ven-Vogels. De heer Van de Wijdeven wordt 
aangewezen om in geval van stemming als eerste zijn stem uit te brengen. 

2. Vaststelling agenda.
Bij agendapunt 6 (Vaststelling van het bestemmingsplan Heieindseweg 1-1a in Mariahout) wil 
de fractie PNL een korte opmerking maken.
De heer Van der Aa wil een opmerking plaatsen bij agendapunt 11 (routekaart 
verduurzaming gemeentelijk vastgoed).
Het voorstel tot vaststelling van het plan van aanpak energiearmoede kan toch als hamerstuk 
behandeld kan worden. 
De fracties CDA en PNL maken geen gebruik van het recht om aanvullende vragen te stellen 
over de antwoorden van het college op de schriftelijke vragen over drugsafval, respectievelijk 
openbare toiletten. De agenda wordt dienovereenkomstig vastgesteld. 
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3. Vragenhalfuurtje.
Er heeft zich niemand gemeld voor het vragenhalfuurtje.

4. Vaststelling van de besluitenlijst van de openbare vergadering van 15 december 
2022.
De besluitenlijst wordt volgens het concept vastgesteld. 

5. Ingekomen stukken.
De lijst met ingekomen stukken wordt vastgesteld.

6. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan wijziging Heieindseweg 1 – 
1a Mariahout.
De heer Brouwers merkt op dat het voor inwoners verwarrend is als de ene overheid, in dit 
geval de provincie, een zienswijze indient naar aanleiding van een voorstel van een andere 
overheid, in dit geval de gemeente. Hij vraagt zich af of dit niet te voorkomen is door als 
overheden vooraf overleg met elkaar te voeren.
De voorzitter verwijst naar de wettelijke procedures maar neemt het als aandachtspunt mee.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

7. Voorstel tot vaststelling van de zienswijze op het Samenwerkingsakkoord MRE 
2023 – 2026.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

8. Voorstel tot vaststelling van de wijziging op de Algemene Plaatselijke 
Verordening gemeente Laarbeek 2023.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

9. Voorstel tot vaststelling van de Archiefverordening Laarbeek 2023 en 
Beheerregeling Informatiebeheer Laarbeek 2023.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

10. Groene Zone Isoleren.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

11. Voorstel tot vaststelling routekaart verduurzaming gemeentelijk vastgoed.
De heer Van der Aa wijst erop dat een aantal verenigingen mogelijk pas na 2030 aan de 
beurt zijn met de verduurzaming van hun accommodatie. Dat is ‘mosterd na de maaltijd’. Hij 
vraagt aandacht voor deze verenigingen omdat er dan mogelijk extra budget nodig is.  
Wethouder Slaets geeft aan in de presentatie tijdens de beeldvormende avond is aangegeven 
welke volgorde we moeten aanhouden om het streven te halen. Dat wil echter niet zeggen 
dat andere verenigingen niet in beeld zijn. Bij elk project worden de desbetreffende 
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verenigingen meegenomen. Met verenigingen die hierover vragen hebben is zij al in gesprek. 
Zij zal hier nog schriftelijk op terug komen.  

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

12. Voorstel tot vaststelling van de 1e wijziging verordening jeugdhulp 2019.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

13. Advies aanwijzing lokale publieke media-instelling gemeente Laarbeek.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

14. Voorstel tot vaststelling van de Verordening op de gezamenlijke rekenkamer 
Gemert-Bakel – Laarbeek 2023 en Convenant gezamenlijke rekenkamer Gemert-
Bakel – Laarbeek 2023.
De raad besluit zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van burgemeester en 
wethouders.

15. Plan van aanpak energiearmoede.
De heer Van Bree doet een oproep aan diegenen die volgens de regels wel in aanmerking 
komen voor deelname maar op zich voldoende eigen middelen hebben, om geen gebruik te 
maken van deze regeling. Dat biedt meer ruimte voor mensen die het echt hard nodig 
hebben en het niet kunnen betalen. 

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

16. Voorstel tot vaststelling Gebiedsvisie Aarle-Rixtel Zuidoost. 
De heer Van de Wijdeven spreekt van een mooi startdocument voor extra woningbouw in 
Aarle-Rixtel. Hij pleit ervoor om in te zetten op meer woningbouw aan de achterzijde van de 
Bosscheweg. 
Volgens de heer Van der Aa gaat het om een visie die de basis vormt voor mogelijk 
toekomstige plannen. Er is ruimte aanwezig voor meer woningen. Hij wijst op het belang van 
een goede participatie.
Mevrouw Engels spreekt haar complimenten uit voor een mooie visie. De visie toont respect 
voor de historie van dit deel van Aarle-Rixtel. Een 2e rij woningen achter de Bosscheweg ziet 
zijn niet zitten, wel op de plaats van de huidige bedrijven.
De heer Fransen ziet ook dat de visie goed past in de geschiedenis van Aarle-Rixtel. Hij is 
enthousiast over de mogelijkheden die de visie biedt voor woningen op de plek van 
bestaande bedrijven. Hij gaat ervan uit dat er goed overleg plaatsvindt met bewoners die het 
betreft.
De heer Gruijters was blij verrast dat er gelukkig toch nog ruimte is voor woningbouw in deze 
hoek van Aarle-Rixtel. Hij spreekt van een goede ontwikkeling met een goede natuurlijke 
inpassing. Ook de uitgangspunten om tegemoet te komen aan de historie van dit gebied 
spreekt hem aan. Wat hem betreft komen er alleen extra woningen binnen bestaande 
bouwvlakken. De kostbare natuur dient behouden te blijven. Het is een mooie visie voor de 
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komende jaren. Ook hij pleit voor een goede communicatie met ondernemers en 
omwonenden. Tot slot vraagt hij of het college al een termijn in gedachten heeft waarop de 
plannen concreet worden.
De heer Van Zeeland spreekt eveneens zijn waardering uit voor de visie. Hij pleit ervoor om 
nog eens te kijken waar nog meer kansen en mogelijkheden voor woningbouw liggen voor de 
inwoners van Aarle-Rixtel.
Wethouder Van den Berkmortel dankt de raadsleden voor de complimenten. Hij bevestigt dat 
het lastig is om geschikte locaties te vinden in Aarle-Rixtel. Hij verwacht echter wel dat dit 
soort plannen nog vaker voorbij komen. Dit is een aanwinst voor Aarle-Rixtel. Bij de verdere 
ontwikkeling wordt nauw samengewerkt met de provincie. Het is mogelijk om meer te 
bouwen met respect voor bestaande waarden. Hij schetst kort de mogelijkheden van het 
gebied. Volgens hem is er nog ruimte voor de eventuele bouw van woningen die aansluiten 
bij de Bosscheweg, maar dat is nu echter nog niet aan de orde. Na vaststelling van deze visie 
kan een snelle start gemaakt worden met het ontwerp bestemmingsplan dat hij zal delen met 
de raad. Vanwege de beschikbare ambtelijke capaciteit is het zaak om plannen in de juiste 
volgorde uit te voeren. De ondernemers in dit gebied zijn inmiddels uitgenodigd voor een 
overleg. De verdere omgevingsdialoog is een onderdeel van het proces Malthezer Hoeve.

De raad besluit vervolgens zonder hoofdelijke stemming volgens het voorstel van 
burgemeester en wethouders.

17. Sluiting.
De voorzitter sluit de vergadering.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van 23 maart 2023.


